



12/09/2024

## Durrah Hosts H.E. Eng. Khalil bin Salama to Showcase Achievements and Future Vision

### درة تستضيف معالي المهندس خليل بن سلمة لاستعراض الإنجازات والرؤية المستقبلية



تشرفنا نحن شركة درة التنمية المتقدمة يوم 12 سبتمبر 2024 بزيارة معالي نائب وزير الصناعة والثروة المعدنية لشؤون الصناعة المهندس خليل بن سلمة. خلال الزيارة، عرضنا إنجازات عمليات مصفاة السكر التجارية والصناعية، بالإضافة إلى استعراض خططنا المستقبلية التي تتماشى مع رؤية 2030. كما اطلع معاليه على خدماتنا اللوجستية وعملياتنا المستدامة، مما يعكس التزامنا المستمر بالمساهمة في نمو وتطوير القطاع الغذائي في المملكة العربية السعودية.

On September 12, 2024, Durrah Advanced Development Company had the honor of hosting H.E. Eng. Khalil bin Salama, Deputy Minister of the Ministry of Industry and Mineral Resources.

During the visit, we were proud to showcase the achievements of our sugar refinery's commercial and industrial operations, as well as present our future growth strategies in alignment with Vision 2030.

His Excellency was also briefed on our logistics integration and sustainable practices, reinforcing Durrah's commitment to supporting the growth and development of Saudi Arabia's food sector.